
Svečana sjednica uz Dan Općine Martijanec; Križanić: Varaždinska 

županija i dalje će vam biti partner i podrška u budućim projektima

10.11.2023.

Općina Martijanec u proteklih trideset godina postojanja značajno je podigla standard 

života na svom području, a novi projekti i planovi za buduće razdoblje garancija su da će 

se taj standard podići na još višu razinu. Glavna je to poruka sa svečane sjednice 

Općinskog vijeća Općine Martijanec. 

U ime župana Varaždinske županije Anđelka Stričaka općinskom vodstvu te mještanima 

Općine čestitao je predsjednik Županijske skupštine dr. sc. Josip Križanić koji je izrazio 

zadovoljstvo razvojem Općine Martijanec u kojoj se vide efekti fiskalne decentralizacije 

koja je provedena prije nekoliko godina od strane Vlade Andreja Plenkovića. Time, kao što 

je u svom govoru istaknuo Križanić, načelnici i gradonačelnici mogu sami kreirati svoje 

proračune i ne trebaju se zaduživati kod sufinanciranja europskih projekata.

- Ovom prigodom moram naglasiti  kako će vam Varaždinska županija i nadalje biti 

stabilan partner i podrška u budućim projektima, poglavito na području obrazovanja te 

komunalne i cestovne infrastrukture, ali i turizma. Cilj nam je i želja da se sve općine i 



gradovi na našem području razvijaju ravnomjerno poštujući i njegujući svoje specifičnosti i 

razlike - poručio je Križanić podsjetivši i na Vladin novi model osiguranja fiskalne održivosti

vrtića kojim gradovi i općine dobivaju sredstva koja će im rasteretiti proračun, pa tako i 

proračun Općine Martijanec.

- Općine, kao što je Općina Martijanec, koje spadaju u drugi grupu razvijenosti, dobit će 

sustavnu podršku u financiranju dječjih vrtića od 43 posto ekonomske cijene smještaja 

djeteta. Na mjesečnoj razini to je oko 126 eura po djetetu, odnosno ako se gleda baza od 

100 djece, na godišnjoj razini riječ je o sufinanciranju u iznosu od oko 151.000,00 eura, 

odnosno više od 1,1 milijun kuna, što je direktna pomoć mještanima Općine Martijanec – 

zaključio je Križanić.

Načelnik Općine Martijanec Branimir Nađ u svom govoru podsjetio na povijest i promjene 

kroz koje općina prolazila tijekom 30 godina svog postojanja.

- Mišljenja sam da ove 2023. godine s ponosom možemo reći kako imamo određeni 

standard s kojim možemo biti zadovoljni, ali isto tako pogled u budućnost i ambicija tjeraju 

nas da taj standard nastavimo graditi i dalje – rekao je načelnik nabrojavši aktivnosti i 

projekte koji ili su u planu, ili se realiziraju ili su završeni.

- Da iza planova ne stoje samo riječi i želje potvrđuje činjenica kako je proteklih godinu 

dana obilježeno pripremom projekata i prijave svih tih projekata na nacionalne te EU javne

pozive i natječaje. Intenzivno se radilo na uređenju nerazvrstanih cesta na području općine

Martijanec. Jedan od najvažnijih zahvata bilo je uređenje Vinogradske ulice u Slanju 

financirano iz Europskog socijalnog fonda – istaknuo je Nađ dodajući kako je u suradnji sa 

ŽUC-om Varaždinske županije odrađeno proširenje spoja ulice Svetog Martina na državnoj

cesti D2 u Martijancu te sanacija jednog klizišta u Gornjem Martijancu

- U tijeku su i radovi na 1. fazi izgradnje multifunkcionalnog igrališta u Čičkovini, vrijednosti

preko 70.000 eura, dok će se otprilike u istoj vrijednosti odraditi i proširenje groblja u 

Martijancu. Općina ima kvalitetnu suradnju s javnim tvrtkama poput Varkoma, HEP-a, 

Hrvatskim vodama, a rezultat toga su realizirani zajednički projekti na području općine – 

rekao je Naš istaknuvši kako su prioritet u radu Općine njeni mještani, stoga Općina 

poduzima niz mjera za podizanje kvalitete života, od naknada za novorođenčad, redovite 

studente, isplate uskrsnica i božićnica umirovljenicima, financiranje rada udruga i drugo.



- Kroz Nacionalni plan otpornosti i oporavka odobreno je preko 160.000 eura za dogradnju

dječjeg vrtića Vlakić Martijanec. U fokusu će nam biti povećanje sigurnosti prometa na 

području općine Martijanec. Raditi će se i dalje na istraživanju, zaštiti, prezentaciji i što 

boljoj turističkoj valorizaciji prirodne i kulturne baštine – najavio je Nađ. 

U ime načelnika i gradonačelnika Općini Martijanec na njenim uspjesima i realiziranim 

projektima čestitao je načelnik Općine Jalžabet Rajko Solar, a okupljenima se obratila i 

saborska zastupnica Natalija Martinčević.

Svečana sjednica bila je prilika zahvaliti se i javno istaknuti osobe i udruge koje su 

promicale Općinu Martijanec u najboljem svjetlu. Nagrada Općine Martijanec za životno 

djelo posthumno je dodijeljena Darku Skupnjaku. ŠNK Polet Martijanec dobitnik je Plakete 

Općine Martijanec. Zahvalnice Općine Martijanec uručene su Dragi Borović i Dragutinu 

Bestijanić. Dominiku Saboliću uručeno je javno priznanje Nagrada Općine Martijanec.

Na svečanu sjednicu stigli su i saborski zastupnici Predrag Štromar te Siniša Jenkač kao i 

veliki broj načelnika i gradonačelnika iz Varaždinske te susjedne Međimurske županije.










